
Verslag Thematafel Duurzaamheid  

We danken alle deelnemers hartelijk voor hun actieve deelname aan de Thematafel Duurzaamheid 

van 13 maart. We waarderen de tijd en energie die ze hebben gestoken in het delen van ideeën, 

ervaringen en zorgen. Hun input is waardevol voor de gemeente en helpt ons de juiste stappen te 

zetten op weg naar een duurzamere toekomst. 

Samenvatting van de bijeenkomst 

De bijeenkomst werd gekarakteriseerd door een open en constructieve sfeer, waarin we met elkaar 

in gesprek gingen over duurzaamheid binnen onze gemeenten. We hebben een aantal belangrijke 

thema’s besproken, die we graag met jullie delen. 

Netcongestie 

Een van de belangrijkste onderwerpen die naar voren kwam, was netcongestie. We hebben het 

gehad over de uitdaging voor de overheid om individuele en collectieve belangen te verenigen, het 

elektriciteitsnet niet verder te belasten, en vooral de kwetsbaren te ondersteunen. Jullie gaven aan 

dat er behoefte is aan meer duidelijkheid over de situatie rondom het energienet en wat dit betekent 

voor de inwoners. Er werd voorgesteld om een vertegenwoordiger van de netbeheerder uit te 

nodigen voor een informatieve sessie, zodat we samen meer inzicht kunnen krijgen in de huidige 

stand van zaken en mogelijke oplossingen.  

Informatie en Communicatie 

Er is een duidelijke wens om geïnformeerd te worden over de mogelijkheden om bij te dragen aan 

verduurzaming, zowel op gemeentelijk niveau als lokaal. Jullie gaven aan dat heldere en 

toegankelijke informatie essentieel is, niet alleen over netcongestie, maar ook over de voortgang van 

gemeentelijke duurzame projecten en de veranderende regelgeving, bijvoorbeeld rondom 

thuisbatterijen. 

Duurzaamheid en Grassrootsinitiatieven 

Er werd verder gesproken over de brede definitie van duurzaamheid, waarbij niet alleen de 

energietransitie, maar ook circulaire initiatieven en bewustwording belangrijk zijn. Veel inwoners zijn 

al actief met initiatieven en geven aan dat ze graag ondersteund willen worden in hun inzet.  

Concrete Acties en Volgende Stappen 

Informatieve sessie over netcongestie: We gaan aan de slag met het voorstel om een bijeenkomst te 

organiseren waarbij een vertegenwoordiger van de netbeheerder uitleg geeft over de situatie van 

het energienet en de mogelijkheden die er zijn voor inwoners. 

Informatievoorziening: We gaan graag verder in gesprek over het verbeteren van de 

informatievoorziening over gemeentelijke duurzaamheidsprojecten, zodat de inwoners beter op de 

hoogte zijn van wat er speelt. Daarnaast zetten we het gesprek graag voort over hoe duurzaamheid 

te definiëren en hoe we samen kunnen werken aan concrete initiatieven binnen de gemeente. 

We danken alle deelnemers nogmaals voor hun waardevolle bijdragen en kijken ernaar uit om de 

samenwerking voort te zetten.  


